
SJÖBERGEN NORRA ODLARFÖRENING 
 
PROTOKOLL            
Årsmöte 2023-03-28 
 
 
1.  Mötets öppnande 
 
Årsmötet öppnades av föreningsordföranden, Felix Heimerson (lott 110), som hälsade 24 
närvarande medlemmar välkomna. 
 
 
2. Val av ordförande på mötet 
 
Kim Weinehammar (lott 134) utsågs att leda årsmötet. 
 
 
3. Val av sekreterare på mötet 
 
Evabritt Larsson (lott 34 o 35) utsågs till sekreterare. 
 
 
4. Val av justerare, tillika rösträknare, på mötet 
 
Lennart Berggren (lott 98) och Ann-Britt McLean (lott 33) utsågs. 
 
 
5. Frågan om mötet blivit behörigt utlyst 
 
Mötet svarade enhälligt ja 
 
 
6. Fastställande av röstlängd och dagordning 
 
Röstlängd och dagordning godkändes. 
 
 
7. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2022 
 
Föreningens ordförande, Felix Heimerson (lott 110), föredrog berättelsen i korta drag.  
 
Tatiana Bjarne (lott 65), vice ordförande, redogjorde utförligt för de jordprover/den åtgärdsplan 
som tidigare gjorts/lagts fram av SWECO och senare uppföljning/fördjupning av Relement. Hon 



berättade att man haft flera givande möten med Relement och Fastighetskontoret där vederhäftig 
information om området utbytts. Styrelsen ansåg att detta kommunicerats väl. 
 
Detta kompletterade Tatiana Bjarne med ytterligare information:  
Miljöförvaltningen har "börjat" reagera, men är ännu inte färdiga med sitt utlåtande. 
Hon har haft kontakt med ansvarig på förvaltningen och bl a fått veta att föreningens medlemmar 
fortfarande inte ska hämta jord från den gemensamma komposten. Frågan - ännu olöst - är vad 
som ska göras med befintliga kompostfållor: kan föreningen få hjälp att forsla bort till 
deponering? 
 
Såväl Fastighetskontorets ansvariga och representant från Relement har sagt sig villiga att 
komma på ett informationsmöte då föreningens medlemmar får möjlighet att ställa frågor - ett 
bevis på att vi "jobbar tillsammans". 
 
Mötet godkände verksamhetsberättelsen som därmed kunde läggas till handlingarna. 
 
 
8. Revisorns berättelse 
 
Lars Lager, föreningens revisor, rapporterade att han granskat årets räkenskaper med tillhörande 
verifikationer och inte funnit några felaktigheter utan att allt skötts noggrant och korrekt. Han 
föreslog därför att såväl balansräkning som resultaträkning skulle fastställas, vilket närvarande 
medlemmar också gjorde.  
 
 
9. Frågan om styrelsens ansvarsfrihet för 2022 
 
Mötet beslöt samstämmigt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
 
10. Val av styrelse och suppleanter 
 
Valberedningen har bestått av Kim Weinehammar (lott 134), Lotti Ullén (lott 44 o 45) och Carina 
Sundqvist (lott 125). 
 
Carina Sundqvist (lott 125) föredrog valberedningens förslag till styrelse för 2023 vilket 
närvarande medlemmar till fullo ställde sig bakom.  
 
Den nya styrelsen ser ut enligt följande: 
 
Ordförande: Felix Heimerson (lott 110), 1 år kvar 
Kassör:        Mariana  Soriano (lott 12), omval 2 år 
Ledamot:    Tatiana Bjarne (lott 65), 1 år kvar 
      -”-         Kerstin Christoffersson (lott 11), 1 år kvar 
      -”-         Gunn Magnusson Andersson (lott 83), 1 år kvar 
      -"-         Carina Conticelli (lott 16), 1 år kvar 
      -"-         Charlotta Falkholt (lott 29), nyval 2 år 



Styrelsesuppleanter: 
 
Anna Kärrberg (lott 97), omval 1 år 
Linda Hagberg (lott 128), nyval 1 år 
Sofia Vikström (lott 69), nyval 1 år 
 
 
11. Val  av revisor och revisorssuppleant 
 
Revisor: Lars Lager (medodlare lott 81), omval 1 år 
Revisorssuppleant: Anna Melander (lott 101), omval 1 år 
 
 
12. Val av valberedning, tre personer, varav en sammankallande 
 
Till ny valberedning valdes Lotti Ulllén (lott 44 o 45), Ulla Robertsson (lott 43) och Carina 
Sundqvist (lott 125), varav Carina är sammankallande. 
 
 
13. Inkomna förslag och motioner 
 
Inga förslag eller motioner hade kommit styrelsen tillhanda. 
 
 
14. Fastställande av budget och verksamhetsplan för 2023 samt medlemsavgift för 2024 
 
Föreningens kassör, Mariana Soriano (lott 12), föredrog förslaget till budget. Hon noterade att 
föreningens ekonomi är fortsatt god men att arrendet till Fastighetskontoret ökat något. 
Medlemsavgiften för 2024 föreslogs oförändrad, alltså 9:50 kr/kvm. 
 
Föreningsordföranden Felix Heimerson redogjorde för styrelsens förslag till verksamhetsplan för 
innevarande år. Han poängterade särskilt att två av de fyra arbetsdagarna bör planeras in av 
samtliga medlemmar, eftersom styrelsen endast i särskilt "ömmande" fall( t ex sjukdom) kan ge 
enskilda arbetsuppgifter att utföras vid annat tillfälle. 
 
Såväl budget som verksamhetsplan godkändes av mötet. 
 
 
15. Information från styrelsen 
 
Ingen aktuell information, förutom det som nämnts tidigare angående jordprover, förelåg utan 
kommer att sändas ut löpande under verksamhetsåret. 
 
 
 
 
 



16 - 17. Förslag till gemensamhetsfrämjande aktiviteter och övriga frågor 
 
Manina Lipowska (lott 127) föreslog att pengar skulle avsättas till en "matstation" för fåglar då 
den hittillsvarande hade rasat. Anders Ridderström, Djurgårdsföreningen, skulle kunna tillfrågas 
om att bygga en sådan, föreslog Carina Sundqvist (lott 125)  och Lennart Berggren (lott 98) 
föreslog inköp av fågelmat under vinterhalvåret. 
 
Förslag framfördes även om någon form av "fågelskådning". Dan Lundberg (lott 123) ska 
tillfrågas om att hålla i denna. 
 
Manina Lipowska (lott 127) och Mona Eng (lott 100) föreslog en gemensam utfärd till någon 
intressant trädgård. 
 
Förslag om en "Frö- och sticklingbytardag" väcktes och Alexandra Erausquin Öhman (lott 87) 
åtog sig att arrangera en sådan. 
 
Carina Sundqvist (lott 125) frågade hur mycket pengar föreningen har och kassör Mariana 
Soriano (lott 12) svarade att det handlar om ca 38 000 kr på ett sparkonto. 
 
 
18. Utlottning av presentkort 
 
Fem lyckliga vinnare fick varsitt presentkortkort à 200 kr att använda i växtbutik:  
Gunn Andersson Magnusson (lott 83), Leif Petersson (lott 90) och Mona Eng (lott 100), Virginia 
Cavallini (lott 78) Richard Branzell (lott 107) . 
 
 
19. Mötets avslutande 
 
– En förening är människor som förenas, konstaterade mötesordföranden, Kim Weinehammar, 
och alla bör hjälpa till. Det kan inte vara en liten skara som ska "bära allt" för att alla vi andra ska 
kunna odla i glädje utan alla bör fundera över vad just de kan bidra med. 
Hon konstaterade att styrelsen lagt ner mycket arbete för det "gemensamma" och tackade för 
detta innan hon avslutade årsmötet  
 
Vid protokollet: 
 
 
-------------------------------------------------- 
Evabritt Larsson 
 
 
Justerare: 
 
 
--------------------------------------------------         ------------------------------------------------ 
Lennart Berggren                                               Ann-Britt McLean 



 
RÖSTLÄNGD: 
 
Namn:      Lott nr 
 
Felix Heimersson     110 
AC Almberg       75 
Ann-Britt McLean      33 
Mona Eng      100 
Manina Lipowska    127 
Gloria Realpe          70-71 
Leif Petersson       90 
Linda Hagberg     128 
Charlotta Falkholt      29 
Carina Sundqvist     125 
Cecilia Ljung            54A 
Ulrika Ljung     143 
Lennart Berggren       98 
Gunn Magnusson Andersson     83 
Carina Conticelli       16 
Kerstin Christoffersson    111 
Anna Kärrberg       97 
Richard Branzell     107 
Kim Weinehammar    134 
Evabritt Larsson          34-35  
Tatiana Bjarne       65 
Alexandra Erasquin Öhman     87 
Virginia Cavallini      77 
Mariana Soriano       12 
  


